
F.Ricci: Awans do Serie A naszym pragnieniem

News - ASRoma.pl

Federico Ricci jest w tym sezonie jedną z gwiazd włoskiej Serie B.

Wychowanek Romy podąża ścieżką Florenziego, który przed definitywnym

wyświęceniem w zespole Giallorossich, grał świetnie również w Crotone.

Ricci udzielił wywiadu dla magazynu Serie B.

 

- Awans do Serie A jest naszym wielkim pragnieniem. Nie ma precyzyjnego

momentu, w którym zdaliśmy sobie sprawię, że możemy walczyć o tak poważny cel.

Przez pierwsze miesiące nie patrzyliśmy na tabelę, teraz zerkamy na nią jednym

okiem. Wybór Crotone? Latem szukałem zespołu, który obdarzy mnie zaufaniem, po

niezbyt łatwym dla mnie sezonie. Ursino chciał mnie bardzo, z chęcią

zaakceptowałem ofertę i teraz jestem szczęśliwy. 4-3-3? W tym ustawieniu

korzystam ze wszystkim swoich walorów, jednak my, napastnicy, jesteśmy wzywani

do ciągłych poświęceń, dużo biegamy, bronimy i wyprowadzamy kontry.
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